
Minnesanteckningar från Normlösarådet 2006-02-28 
 
Närvarande:  
Benny Rosén (ordförande)   Sofie Landelius  
Håkan Simonsson (rektor)   Ulrika Andersson  
Yvonne Hagström (personal)  Helena Vävinggren 
Anette Enocsson (personal)  Lise-Lott Martinsson  
Iren Andersson (personal)   Maria Larsson  
    Carina Adolfsson  
 
  
  
§ 1  Val av sekreterare 
 Sofie Landelius 
 
§ 2  Val av justerare 
 Anette Enocsson och Iren Andersson 
 
§ 3  Förra minnesanteckningarna 
 Ingen kommentar. 
  
§ 4  Föräldrapunkt 
 Skateramp:  

I förra minnesanteckningarna så efterlyste vi intresserade föräldrar till att bygga en 
skateboardramp. Tyvärr har inga föräldrar anmält intresse, så vi går ut med en 
ytterligare förfrågan – Du som vill vara med i skatebygge-gruppen, anmäl ditt 
intresse till någon i Normlösarådet! Det kanske finns någon far/mor-förälder som 
vill bygga… 
Elevrådet kommer själva att skriva en vädjan som kommer bifogas veckobrevet. 
Rektor ska på möte i Veta, där de har byggt en skateramp, och kommer då ta reda på 
kontaktpersoner. Carina kommer kontakta dessa för att förhöra sig om vad som 
behöver göras när det gäller regler, bygglov etc. 
 

 Filmklubben: 
Filmklubben har haft 4 föreställningar i år och det har varit ca 25 barn varje gång. Det 
kommer att bli ytterligare 3 föreställningar denna termin. Carina har ansvarat för 
filmklubben men behöver en efterträdare eftersom hon flyttar från Normlösa. Förslag 
kom på att vi föräldrar i Normlösarådet delar på ansvaret för filmklubben, dvs 
ansvarar för var sin gång. 
 
På förskolan har de filmat barnen. Denna film visades en eftermiddag för föräldrarna. 
En fråga kom upp om man som förälder kan låna hem denna film ifall man inte hade 
tid att titta vid detta tillfälle. Det går bra att låna hem denna film, fråga personalen. 
Anette och Iren meddelade också att de ska försöka filma barnen mer. 
 
Vi har fått en förfrågan från en ny fotograf. Det framkom från personalen att det varit 
en del strul med bilderna denna gång, men föräldrarna var mycket nöjda med fotona.  
Rådet enades om att vi fortsätter med den fotograf vi hade senast i ytterligare ett år. 
 



Det framkom att en del barn tyckt att det inte varit någon vettig gympa på några 
veckor. Det är inget bra givetvis men det beror på att många bland både personal och 
elever varit sjuka. 
 
Det har kommit ett förslag om att ordna en olympiad på skolan. 
 
Normlösa IF och skolan har tillsammans ansökt om pengar från Handslaget. 
 
Det kom upp att alla skolbarn har en e-postadress. Vad är tanken med den? Den 
används ej i Normlösa utan den vilar tills barnen börjar högstadiet. 
 

§ 5  Elevråd 
 Rektor redogjorde för elevrådet. 

� Eleverna har byggt en koja och de tog själva upp om det kunde vara något 
farligt med den. De hade inom elevrådet diskuterat kring ev. risker. 

� Smashbollen vill eleverna ha högre upp så de inte får den i huvudet. Therese är 
vidtalad att ordna detta. 

� Det gapades och skreks lite mycket i Clownhuset. Så elevrådet uppmanar – 
Sänk röstvolymen!  

� F-1 undrar om det blir något disco i år. Det brukar vara 5:orna som ordnar det. 
� Vill ha basketkorg uppsatt vid fritids. Finns det någon eller är det önskemål? 

Rektor får ta med frågan tillbaks till elevrådet. 
� Eleverna vill bestämma/tycka till om maten. Möjliggöra så de får prata med 

Ester. 
� 2-3 vill ha en klocka till clownhuset samt klädkrokar. En förälder hade ev. en 

klocka att skänka. 
� 4-5 vill ha linjer i gympasalen. Maria kan hjälpa till att fixa linjerna. Sofie hör 

med Bygdelaget om bidrag till färg och tejp. 
� Vill anordna Småstjärnorna. Normlösarådet föreslår att de uppträder på ev. 

trivseldag som planeras under våren.  
 
§ 6  FÖSA 

Ingen från Normlösarådet närvarade vid senaste FÖSA-mötet. Inget protokoll fanns 
ute på nätet. 

 
§ 7  Personalens punkt 
 Yvonne läste upp vad eleverna skrivit. 
 F: Jobbar med siffror, bra att kunna räkna saker, skriva siffror om man inte kan 

prata, datum. 
 1: Musik – lyssnat på Trollflöjten, spelat teater, sjunga är kul tycker de flesta, 

allsång var kul men man kunde inte alla sånger. 
 2-3: Forskar om dinosaurer, skriver om länder. Alla elever har ett eget land att skriva 

om. Det har kommit sniglar i akvariet, ynglen har blivit större, kampfisken har 
blivit piggare. På tisdagarna får vi vara i clownhuset på rasten, där kan man 
lyssna på musik, läsa serietidningar. Det är kul att åka på däcken. 

 4-5: Historia, På Bilden har vi ritat sköldar. Vi har haft Allsång. Innan sportlovet var 
nästan hela skolan sjuk. Läst tidningsartiklar. Lärt oss om öken och regnskog. Vi 
forskar om hjärnan. 

  
 



Personalen har planer på en trivseldag och undrade om Normlösarådet ville vara med 
och hjälpa till. Den röjardag som vi hade förra året var uppskattad och vi vill gärna 
vara med även i år. 
 
Yvonne informerade om att 5:ans resa på skoltid ej kommer att vara tillåtet fr o m 
nästa år. 
 
Lilla Vasaloppet som anordnades på skolan var mycket uppskattat. 
 
 På förskolan har det tillkommit en ny station – Sång o Rytm, som Barbro ansvarar för. 
 
Under förra terminen kom det ut en kvinna som hade drama med 4-och 5-åringarna. 
Anette kommer fortsätta med drama tillsammans med 4-åringarna. 
 
Det finns även några kvinnor som jobbar med skapande som åker runt på förskolorna i 
kommunen. Inte klart om det kommer någon till Normlösa. 
Den satsning kring drama och skapande (personal som åkt runt på förkolorna) i 
kommunen har utvärderats och resultatet var mycket positivt. 
 
Länsmuseet i Linköping har skapande för barn på söndagar. 
 
Fredag 10/3 är det studiedag. Förskolan har stängt. Personalen ska utvärdera/revidera 
arbetsplan. 
 

§ 8  Skolledningens punkt 
 Rektor informerade om: 

� Personal  
Tove Kind på förskolan är föräldraledig. Vikarier tillsvidare. Ska tillsättas en 
person men inget klart ännu. 

� Budget 
Vi gick in i 2006 med ett underskott på 100.000 kr. Kör på, vi behöver inte 
spara in detta i år men på sikt. 

� Fundering och planering för hur klasserna ska se ut till hösten. Det ska 
diskuteras på studiedagen den 10/3. Normlösarådet kom med förslag att 
gruppera F-1, 2, 3-4-5. 

� Det går att ansöka om en liten summa pengar till Normlösarådet från 
Skolförvaltningen, Ulrika Norman.  

� Arbetsmiljöverket var under förra terminen på inspektion och en del av de 
punkter som skulle åtgärdas är fixade. Håkan frågade Carina om hon kunde 
titta lite på arbetsplatserna och föreslå åtgärder. 

� Therese o Marina har varit på utbildning kring hemsidan. 
  
§ 9  Våga vara vuxen 

Håkan meddelade att det gått ut information om föräldragrupper till föräldrarna som 
har elever i årskurs 5. Dessa föräldragrupper ordnas av Socialförvaltningen och 
Studieförbundet Vuxenskolan. Finns det intresse att bilda en föräldragrupp här i 
Normlösa så går det att ordna. 
 
 



 
Det blev diskussion kring dessa s.k. monsterkort som en del barn har med till skolan. 
Vi vill från Normlösarådet uppmana till att dessa monsterkort el. liknande kort med 
dåligt budskap och likaså dyra kort lämnas hemma och inte tas med till skolan. Denna 
information kommer även gå ut i veckobrevet. 
 
Diskussion också kring lek med vapen, leka döda. Viktigt att observera leken. Kan 
vara bra för barnen att i leken bearbeta det de spelat i datorspelet. Men det kanske är så 
att en del barn ser för mycket film/spelar spel med våld. 
Förslag kom på att vid nästa föräldramöte ta ut någon som kan prata om ”bra” 
datorspel. 

 
§ 10  Bygdelaget 
 Sofie informerade om att ny Vilsekurs för barn planeras under våren.  
 
§ 11  Övriga frågor 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
---------------------------------------- ---------------------------------------------------------------- 
Sofie Landelius  Anette Enocsson                   Iren Andersson 
Sekreterare   Justerare 


